

## الشروط والأحكام

1. يقر المشتري بقبوله الشراء بشروط الضمان الفني للشركة المصنعة وبسياسات وشروط الشركة البائعة في مجال الضمان.
  2. يقر المشتري بإطلاع على جميع البيانات المذكورة أعلاه ووجدها صحيحة ومطابقة لما قام بطلبه.
  3. يقبل المشتري بأن يكون مكان إستلامه للمركبة / المركبات بعد إستخراج لوحاتها ورخص السير، في المكان الذي يتم الإتفاق عليه ويقر بأنه في حالة تأخره عن الإستلام أو عدم قيامه بإستلام المركبة / المركبات خلال 20 يوماً (من الموعد المتفق عليه أو المبلّغ به) لسبب لا يعود إلى الشركة فيكون قد أخل بالعقد مما يحق معه للشركة البائعة ومن دون إشعار أو إنذار التحلل من العقد وبيع المركبة / المركبات عن طريق الجهات الرسمية وإتخاذ أي إجراء تراه مناسباً بما في ذلك العودة على المشتري بفارق السعر وبما تكون قد تحملته من أضرار.
  4. يقر المشتري بأنه قد تقوم الشركة الصانعة بالسماح بتصنيع أو تجميع أو تركيب بعض منتجاتها من مركبات أو قطع غيار أو تجهيزات (مع الحفاظ على جودة المواصفات والمقاييس)، وذلك في مصانع تنتج هذه المنتجات أو تجمع أو تتركب خارج بلد المنشأ - بما في ذلك المملكة العربية السعودية - مع سرّيان جميع أحكام الضمان عليها في الشركة البائعة.
  5. إذا كان أي توريد مقدم من قبل المورد بموجب أو فيما يتعلق بهذا المستند يخضع لضريبة القيمة المضافة، يجب على المورد جمع هذه الضرائب بالمعدلات المعمول بها على سعر المستند وتوريدها إلى الهيئة العامة للزكاة والدخل، ويتعهد العميل بموجبه بدفع هذه الضرائب.
  6. يقر المشتري بإطلاع وموافقته على كافة الأحكام والشروط وسياسة الخصوصية المتاحة على موقع الشركة ..... وباعتبارها جزءاً لا يتجزأ من عملية الشراء بالإضافة إلى المستندات الأخرى ذات العلاقة والمستلزمة لاستكمال عملية الشراء سواء كانت داخل النظام الإلكتروني أو خارجه وتقرأ جميعاً وتفسر مجتمعة لجميع الأغيات.
- (أقر باطلاعي على جميع البيانات المذكورة أعلاه وأؤكد صحتها ومطابقتها لما قمت بطلبه، وباطلاعي وقبولي بالأحكام والشروط المبينة أعلاه، وعلى ذلك أوقع والله خير الشاهدين).

## Terms & Conditions

1. The buyer acknowledges the terms of the technical warranty of the manufacturing company and the terms of the selling company in the warranty field
2. The buyer acknowledges that all the information mentioned in the order are correct and matches his/her request
3. The buyer accepts that he/she will be present in the delivery location to which the purchased vehicle/vehicles are delivered after the license plates & registration are issued, and in the location which are agreed upon, and declares that in case of delaying the receipt or not having received the vehicle/vehicles within 20 days (from the agreed date or notification) for a reason in which the company is not responsible of, by that he/she has violated the contract, and with that the company is entitled and without notice or warning of the breakdown of the contract to sale the vehicle/vehicles through the official authorities, and taking action it deems appropriate, including returning the buyer either the price difference and the damages that you may have accrued.
4. The buyer acknowledges that the manufacturer may permit the manufacture, assembly or installation of some of its products from vehicles, parts or equipment (while maintaining the quality of specifications and standards), in factories that produce these products or collect or install outside the country of origin - including The Kingdom of Saudi Arabia - with all warranty terms applied on it from the seller company.
5. If any supply made by the supplier under or in relation to this document is subject to value-added tax, the supplier must collect these taxes at the rates in effect on the price of the document and supply them to the General Authority of Zakat and Income, under which the customer undertakes to pay these taxes.
6. The buyer acknowledges that he is aware of and agreeing to all the terms and conditions and the privacy policy available on the company website ..... and all together will be considered as an integral part of the purchase process, in addition to other relevant documents required to complete the purchase process, whether inside or outside the electronic system, and all of them are read and interpreted together for all purposes.

(I hereby acknowledge that I am aware of all the above-mentioned information and I confirm its authenticity and conformity with what I have requested, and with my knowledge and acceptance of the terms and conditions set out above, and on that I hereby sign on it).